
Predstavy o p6sobení v Správnej rade Ústrednej knžnice SAV, v.v.i.

V Ústrednej knižnici SAV som sa zamestnala v roku 1995 rnčiastočný úviizok ako

doktorandka FF UK v Bratislave. V oddelení pre ochranu a spdstupňovanie historických

fondov som sa zaéala intenzívne venovať spracovaniu starých tlačí a rukopisov a výskumu

dejín knižnej kultury v intenciách dlhoročných tradícií tohto pracoviska. Po ukončení

doktorandského šfudia sa táto práca stala mojou hlavn;ým zamestnaním a je ním dosial'.

Pracovisko malo počas uplynulých rokov zaujimavé výsledky ako v oblasti ochrany

(uskutočnené projekty reštaurovania) a spdstupňovania (uskutočnené projekty v oblasti

digitalizácie), tak v oblasti výskumu (monografie, články, štúdie). Má však aj pretrvávajúce

problémy a dlhy voči štandardu ochrany a spdsfupňovania historických fondov. Svoj priestor

v správnej rade chcem preto vyrlžiť nielen na podporu plnenia zél<Ladnýchúloh ÚK SAV ako

vedeckej knižnice a na podporu jej rozvoja v kontexte funkcií vedeckých knižríc v 21.

storočí, ale aj k posfupnému riešeniu naliehavých problémov pracoviska pre ochranu

a spdstupňovanie historických fondov (personálnych, technicko-organizačných a i.).
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